
Skatteudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 13. oktober 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 27
Vil ministeren foranstalte en undersøgelse af, hvor meget danske virksomhe-
der betaler i afgifter for at få deres fødevarer halalmærket? Vil ministeren for-
anstalte en undersøgelse af, hvem der modtager disse halalafgifter, og hvad
de bliver brugt til?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Christian
Langballe (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Langballe@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Hummelgaard Thomsen
formand
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